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Protokół nr 30/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 23.11.2016. 

 
Obecni: 11 radnych oraz 3 gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 09.11.2016. 

3. Uchwała dzierżawy terenu. 

4. Uchwała dotycząca środków inwestycyjnych RO Podjuchy na rok 2017. 

5. Stanica Wodna w Podjuchach. 

6. Podsumowanie Dnia Seniora 2016. 

7. SBO2017. 

8. Ekspansja Dzików w Podjuchach. 

9. Szkolenie Rad Osiedli. 

10. Ordynacja wyborcza Rad Osiedli. 

11. Wolne wnioski i postulaty. 

 

. 

Ad.1. 

Powitano przybyłych na posiedzenie gości. Przedstawiono praktykantkę – Paulinę Wolińską. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia.  

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 09.11.2016. 

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 osoba (J.Warchoł). 

 

Ad.3. 

Uchwałą nr 67/16 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o wydatkowanie przypadającej na rok 2017 

kwoty 170000 PLN na realizację pierwszego etapu zadania PARK WOLNOŚCI w PODJUCHACH. 

UZASADNIENIE: 

Decyzja ta ma charakter kontynuacji przyjętej linii inwestycyjnej RO Podjuchy na lata 2015-2019. 

Projekt PARKU WOLNOŚCI w PODJUCHACH ma bardzo duży mandat społecznego poparcia – 

konsultacje społeczne w ramach SBO2016. Dodatkowo dotyczy rewitalizacji przestrzeni możliwie 

najbardziej wspólnej dla wszystkich mieszkańców osiedla Podjuchy.   

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 1 osoba (G.Mikut), 
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„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Tym samym odrzucono  wniosek Radnego Grzegorza Mikuta  o przeznaczenie kwoty 85000 PLN (czyli 

połowy całości środków)  na remont chodnika od ulicy Twardej w kierunku Zdrojów (długość odcinka 

uwarunkowana powyższą kwotą).  

 

Ad.4. 

Do obrad dołączył Wiceprzewodniczący Piotr Marecki. 

 

Powitano projektanta Stanicy Wodnej Podjuchy pana Karola Barcza. 

Architekt przedstawił prezentację przedstawiającą projekt Stanicy i jego wizualizacje, a także 

inspiracje, którymi kierował się podczas procesu projektowania. Wymienił oraz szczegółowo omówił 

następujące elementy projektu: 

-budynek stanicy (oprócz części hangarowej ma zawierać szatnię, sanitariaty, toalety wewnątrz, 

toaletę dostępną od zewnątrz, pomieszczenie bosmanatu); 

- pomost pływający z słupkami do cumowania jednostek wodnych; 

- nabrzeże ( wzmacniane kamieniami hydrotechnicznymi); 

- slip;  

- pomost spacerowy zakończony platformą widokową, z lunetą do obserwacji przeciwległego brzegu 

rzeki, gdzie swoje siedliska mają ptaki; 

- boisko do siatkówki; 

- siłownię plenerową; 

- oczko wodne (posiadające podziemne połączenie z rzeką, aby zapewnić bieżącą wymianę wody); 

- plac zabaw (ma być oparty na idei urządzeń linowych); 

- miejsce spotkań i wydarzeń plenerowych; 

- miejsce na ognisko (w sąsiedztwie oczka wodnego); 

- grille miejskie; 

- ścieżkę informacyjna i edukacyjną. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący zdał relację ze spotkania z projektantem oraz przedstawicielami ZUK i Rady Osiedla 

Podjuchy, które odbyło się 23.11.2016. 

 

W odniesieniu do wniosków, z powyższego spotkania rozważano poszczególne elementy parku. 

 

Ze względu na niesatysfakcjonującą  Radę Osiedla koncepcję pomnika Moniki  Szwaji przedstawioną 

przez projektanta, Maciej Szyszko  we własnym zakresie zwrócił się do niezależnych artystów o 

stworzenie alternatywnej. Jej szkic zaprezentował  zebranym radnym.  Wstępnie uznano ją za 

atrakcyjniejszą niż wersja sugerowana przez projektanta.  

 

Dalej omawiano projekt fontanny. Obok wersji tradycyjnej zaproponowanej przez projektanta 

pojawił się pomysł Radnej Mirosławy Roźmiej, aby fontanna była stalowym drzewem tryskającym 

wodą. Mimo, iż ta koncepcja bardzo spodobała się pozostałym radnym, ze względów praktycznych 

(duża podatność na znieszczenie) postanowiono pozostać przy propozycji projektanta. 
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Z katalogu projektanta wybrano kosz na śmieci, nr wzoru KU022. 

 

Odrzucono wersję placu zabaw dla dzieci młodszych sugerowanego przez projektanta na rzecz placu 

zabaw czeskiej firmy Playcite,  model „MINIO MIDE”. 

 

Ze względu na wysoki koszt placu zabaw dla dzieci starszych, który przekroczyłby obecny budżet, 

postanowiono pozostawić miejsce na ten cel i zrealizować go w późniejszym czasie. 

 

Ponieważ realizacja parku jest przewidziana w trzech etapach ustalono, że pierwszy z nich powinien 

obejmować: 

-instalacje sanitarne oraz elektryczne, 

- ciągi komunikacyjne, 

- fontannę, 

-małą architekturę, 

- plac zabaw dla dzieci młodszych. 

 

Ad.6. 

Radna Jadwiga Biźnia zdała relację z Dnia Seniora. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący poinformował, że 19 listopada Zespół Opiniujący wnioski SBO 2017 ponownie 

rozpatrywał projekt „BUKOVASPORT”. Został on zaopiniowany pozytywnie.  Oznacza to, że ten oraz 

dwa pozostałe projekty z terenu Podjuch, czyli „Park Dobrosąsiedzki w Podjuchach” i „Rewitalizacja 

fragmentu Parku Księdza Alberta Wilimskiego w Podjuchach” będą brały udział w głosowaniu, które 

odbędzie się w dniach od 9-18 stycznia. 

Maciej Szyszko prosił o zgłoszenie swojej gotowości do promowania SBO2017, szczególnie w trakcie 

trwania głosowania. 

 

Ad.8. 

Maciej Szyszko przedstawił przyczyny i drogi rozwiązania problemu dzików na osiedlu.  

 

Ad.9. 

Zdano relację ze szkolenia Rad Osiedli, które odbyło się w dniach 19-20 listopada 2016. 

 

Ad.10. 

Wspomniano o pracach Miejskiej Komisji Wyborczej nad nową Ordynacją wyborczą do Rad Osiedli. 

 

Ad.11. 

Radny Edward Paluch poprosił o uszczegółowienie dokładnej lokalizacji Centrum Aktywności Lokalnej 

w Podjuchach. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 


